
DISSABTE

17 DE MAIG DEL 2008

DIARI D’ANDORRA

8 NACIONAL

POLÍTICA

Els propietaris de terres volen introduir
modificacions a la llei del cadastre

L’associació es reuneix amb Jaume Bartumeu per exposar els dubtes sobre la proposició
Gabriel Pérez / Toni Solanelles

Andorra la Vella

Una delegació de l’Associa-
ció de Propietaris de Terres
(APTA) va mantenir ahir una
trobada amb el president del
grup parlamentari socialdemò-
crata, Jaume Bartumeu. Durant
la reunió, la secretària tècnica de
l’agrupació, Peggy Cerqueda, va
exposar al conseller de L’Alter-
nativa diversos dubtes que man-
tenen sobre la proposició de llei
del cadastre que, impulsada de
manera conjunta pels set co-
muns, està actualment a tràmit al
Consell General. 

L’associació té previst mante-
nir al llarg de la setmana vinent
encontres similars al d’ahir amb
parlamentaris dels altres partits
amb representació a Casa de la
Vall –liberals i centristes–. D’a-
questa manera, l’APTA vol in-
tentar que, a través de les esme-
nes que es poden realitzar al text
fins dijous vinent, quan s’acaba
el termini inicial, s’aclareixin al-
guns aspectes que entenen que

es poden millorar. Després de la
reunió amb Bartumeu, Cerqueda
va optar per no fer declaracions i
va ser el mateix polític social-
demòcrata qui va explicar el

contingut de la trobada amb
l’APTA.

“Ens han fet arribar la seva
preocupació per la proposició de
llei del cadastre, en què entenen

que hi ha tres o quatre aspectes
que els generen certs dubtes”, va
indicar el president del principal
grup de l’oposició. Entre els
punts de confusió es troba el fet

que “no se sap si al final hi haurà
un sol cadastre o set perquè el
text, en algun moment, deixa
molta llibertat als comuns i hi ha
la possibilitat que es pugui arri-
bar a fregar una situació en què
no es respecti el dret d’igualtat
davant la llei que està marcat a la
Constitució”.

El futur candidat del PS a cap
de Govern es va mostrar dispo-
sat a escoltar les inquietuds dels
membres de l’APTA i a presen-
tar-les davant de la resta de par-
lamentaris del grup socialdemò-
crata. “La setmana vinent ho
comentaré a la reunió setmanal”,
va avançar Bartumeu que, però,
va avisar que “les nostres esme-
nes ja estan gairebé finalit-
zades”. Tot i això, el conseller
del grup de L’Alternativa no va
voler tancar cap porta i va indi-
car que “si alguna observació es
pot acabar incloent es veurà di-
lluns vinent”. 

Jaume Bartumeu va rebre els membres de l’APTA a la seva oficina parlamentària. XAVIER PUJOL

“Hi ha aspectes que els
generen dubtes. Ho

comentaré al grup i veu-
rem si s’hi pot incloure

alguna observació”

Jaume Bartumeu
President grup socialdemòcrata

La frase

La llei d’impacte ambiental 
arriba a la seu parlamentària

La llei d’impacte am-
biental ja és al Consell
General. Ho ha fet tres
setmanes després de l’a-
provació governamental,
i després que fins i tot el
ministre d’Ordenament
Territorial, Xavier Jorda-
na, insinués en una entre-
vista a Andorra 7 Ràdio, per
exemple, que el text podia ar-
ribar a estar bloquejat per cau-
ses que desconeixia, el marc

legal que ha de servir per har-
monitzar tots aquells textos,
normatives i reglaments que
feien referència al moviment de

terres i altres elements
que podien tenir notable
incidència sobre el medi
ambient. Sindicatura la
tramitarà ara. La seva en-
trada a la cambra la va
confirmar ahir el pre-
sident del grup social-
demòcrata, Jaume Bar-

tumeu. L’Associació de
Propietaris de Terres, un dels
col·lectius més interessats a sa-
ber el contingut exacte de la Xavier Jordana.

llei, també va fer ahir algunes
consideracions sobre el tema al
líder socialdemòcrata. No obs-
tant això, però, la secretària
tècnica de l’entitat, Peggy Cer-
queda, va dir que no es pronun-
ciaran fins a conèixer el text
exacte de la nova normativa,
que oficiosament, segons fonts
coneixedores del text, ja han re-
but. De fet, fonts properes a
l’Associació de Propietaris de
Terres van afirmar que també
demanaran als grups parlamen-
taris que promoguin algunes es-
menes al text. I, fonamental-
ment, basades en tres punts que
els consultats van preferir no
avançar.

Els titulars de terrenys també
promouran entre els grups la
presentació d’esmenes sobre
tres punts, fonamentalment


